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OKRM/154/2023/Z/75 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

 

Z Á P I S  

ze 8. jednání sociální komise rady města konaného dne 05.10.2023 

 
Přítomni: Mgr. Miroslav Bína, MBA, Mgr. Markéta Elich, Ph.D., Jaromír Frank, Pavla Heyduková, 

Bc. Jan Hošek, Vladimíra Hrušková, Mgr. Jana Kilbergerová, doc. Ing. Lucie Kozlová, 

Ph.D., Bc. Kamil Podzimek, Alice Stierandová, Mgr. Radka Šulistová, Ph.D 

Hosté: Bc. Marie Voštová, vedoucí OSV 

PaeDr. František Batysta a Jana Hartvichová – Klub Aktiv, z.s. 

Zdeněk Kamiš – Senioři ČR, z.s., Městská organizace České Budějovice 

Pavla Popková – Ledax o.p.s.  

  

Jednání zahájil a řídil předseda komise Kamil Podzimek. Na úvod znovu přednesl návrh programu a 

dotázal se, zdali s ním všichni souhlasí či mají návrhy na jeho doplnění. Navrhovaný program byl 

jednohlasně schválen.  

 

Průběh jednání: 

1. Představení pro seniorských organizací.  

A. Klub Aktiv, z.s. 

Činnost představil předseda spolku František Batysta, přítomna byla i místopředsedkyně spolku Jana 

Hartvichová.  Spolek má aktuálně 580 řádných členů, členem se může stát i osoba v preseniorském 

věku (62 -65 let) + 450 sympatizantů. Předseda představil vize a misi spolku včetně cílů. Působí 

v několika oblastech – sociální, kulturní, vzdělávací, sportovní. Od svých řádných členů vybírají 

členské příspěvky, ty však nepokryjí veškeré náklady, proto je nutné žádat v rámci různých dotačních 

programů a od sponzorů. 

B. Ledax o.p.s. 

Činnost představila Pavla Popková. Společnost realizuje pravidelné aktivity pro seniory v Klubu 

seniorů Máj. Průměrná účast je cca 15 osob. Členské poplatky nemají. Hlavní činností společnosti 

Ledax je poskytování sociálních služeb, volnočasové aktivity pro seniory jsou jejich vedlejší činností. 

Děkují za podporu městu České Budějovice. 

C. Senioři ČR, z.s., Městská organizace České Budějovice. 

Činnost představil předseda MO Zdeněk Kamiš. Aktuálně mají přes 600 členů, členské příspěvky platí 

cca 40 – 45% z nich. Na každý rok mají připravená plán činnosti, který schvaluje valná schůze. Své 

aktivity mají v oblasti kulturní, sportovní aj. a působí v Komunitním centru Máj v Klubu seniorů 

Jizerka. Vydávají pravidelný zpravodaj (měsíčník). 

 

Následně proběhla diskuze: 

• K. Podzimek se dotázal, zdali organizace mezi sebou spolupracují – převážně tomu tak není. 

• P. Heyduková se dotazuje, jaká cílová skupina je navštěvuje, zdali se jedná o jedny a tytéž 

seniory nebo jsou to senioři z jiných sociálních skupin - dost často se jedná o stejné osoby 

(dokonce i taneční skupiny obou klubů mají ty samé členy). 

• P. Hartvichová za Klub Aktiv, která pro něj pracuje již několik let, informuje, že práce pro klub 

je velmi organizačně náročná. 
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• Předseda poděkoval přítomným zástupcům za účast a další diskuze už probíhala jen mezi 

členy komise.  

• Doc. Kozlová informovala, že organizace mohou žádat o dotaci v rámci krajského dotačního 

programu podporu služeb nedefinovaných v zákoně o soc. službách. 

• Bc. Voštová informuje, že organizace zdarma využívají prostory v klubech pro seniory 

(především KS Máj a KS Jizerka). 

• Dále proběhla diskuze ohledně sledovaní počtu členů a účastí na akcích.  

 

 

2. Diskuze a různé. 

 

• Předseda komise informoval o připravované podzimní sbírce potravin dne 11. listopadu a 

možnosti se zapojit jako dobrovolník. Š. Kovárnová přepošle podrobnější informace od 

Potravinové banky JčK. 

• Doc. Kozlová informovala o projednání žádosti Diecézní charity České Budějovice na podporu 

poradny pro cizince v radě města dne 25. září. Rada města k tomuto bodu nepřijala usnesení 

(nedoporučila tuto žádost k podpoře) 

• P. Heyduková se dotazuje, zdali došlo k nějakému posunu v řešení služeb pro osoby bez 

domova. Doc. Kozlová odpovídá, že se stále nedaří najít vhodné prostory pro nízkoprahové 

denní centrum. 

• M. Elich připomíná, že je aktuálně možné hlasovat pro projekt v rámci participativního 

rozpočtu. 

 

8. jednání sociální komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod. 
 

Další termín jednání byl stanoven na 2. listopadu 2023 od 16:30 hodin v zasedací místnosti č. 203. 

Na programu bude aktualizace Pravidel dotačního programu na podporu sociální oblasti pro rok 

2024. 

 

V Českých Budějovicích dne 05.10.2023 

Zapsala: Mgr. Šárka Kovárnová, sekretářka komise 

Ověřila: Vladimíra Hrušková 

Bc. Kamil Podzimek 

předseda komise 

 


